
RV23-095 Maatregelen grondstoffenmanagement 
 
Hoe zit het met het gebruik van de pasjes? Nu zie je dat er op bepaalde containers geen pasjes nodig 
zijn (pmd, textiel) maar voor restafval wel. Beïnvloedt het wel of geen pasgebruik het gedrag van de 
inwoners? En zo ja, hoe kunnen we dit optimaal inzetten? 
 
In het voorstel staat dat nascheiding van PMD een rendement van 70 tot 80% kan behalen. Gezien 
een gedeelte van het PMD wordt ingezameld in grote verzamelcontainers die nu geen pasje hebben: 
hoeveel rendement behalen we nu op plekken zonder minicontainers?  
  
Om de landelijke doelstellingen van 2030 en 2050 te behalen, moeten we ook in gaan zetten op het 
reduceren van het gebruik van (primaire) grondstoffen. Dit kan onder andere door beter te gaan 
hergebruiken. Welke ontwikkelingen zijn er rondom het onderzoek van royal haskoning; 
Toekomstvisie grof afval en producthergebruik? Hoe kunnen we blijven inzetten op niet alleen 
recyclen van afval, maar tegelijk ook werken aan het hergebruik? Zijn er in Rijswijk kansen voor een 
circulair ambachtscentrum/netwerk zoals in Delft, of een mobiele milieustraat zoals in Pijnacker-
Nootdorp?  
 
Een andere aanvliegroute is om minder (verpakkings-)afval te verbruiken. Hoe zorgen we als 
gemeente ook aan de voorkant voor afvalreductie? 
 
Zijn er gemeenten die samenwerken met avalex die op dit moment meer rendement op hun PMD 
voorscheiding hebben? Hoe hebben zij dit gedaan en wat zijn de verschillen met Rijswijk? 
 

 

 


